
LOVSKA DRUŽINA ČAVEN  

GOJAČE 36A  

5262 ČRNIČE  

   

                                                 ZAPISNIK  

7. seje UO LD ČAVEN , ki je potekala v sredo 26.4.2023 v prostorih lovske koče LD v Gojačah s 
pričetkom ob 19.uri z naslednjim   

DNEVNIM REDOM –  

1.Pregled zapisnika zadnje seje  

2.Poročilo gospodarja -delo, odstrel, obravnava planov  

3.Pregled prispele pošte in tekoče zadeve  

 

Prisotni- Batagelj Silvo, Pišot Hinko, Slejko Stojan, Česnik Marko, Vodopivec Darjo, Rebek Joško,     

                 Doplihar Zdravko  

Odsotni- Rojc Franc, Velikonja Jože, Minkuž Rok  

 

                                                                  Ad1  

Pregledan je bil zapisnik 6.seje in nanj ni bilo pripomb, razen nepravilnega datuma, ki smo ga 
popravili. Prisotni so zapisnik soglasno potrdili  

 

                                                                  Ad2  

Gospodar se je dotaknil opravljenega dela po lovskih skupinah. Delo kar dobro teče, v skupini Zalošče 
so izdelali novo prežo, staro so odstranili, potrebno jo bo še prebarva . V skupini Selo se nič ne 
dogaja, ker ni bilo nič organizirano. Opozoril je tudi na predvideno delo na vrhu na višjih predelih 
lovišča. V kolikor bo vreme dopuščalo, bi to izvedli v nedeljo 7.5.2023. Gospodar in skupinovodje se 
pravočasno dogovorijo o lokacijah in vrsto del, ravnotako morajo skupinovodje pravočasno sporoči  
število prisotnih zaradi organizacije prehrane po opravljenem delu. Čimveč predvidenih del je 
potrebno izves  v maju mesecu, kasneje nastanejo višje temperature , volj do dela pa pade.  

Deset letni plan še ni bil objavljen, verjetno še ni komple ran, kljub temu pa od načrtovalca še nismo 
dobili nikakršnega odgovora na naše pripombe. Dvoletni plan je bil objavljen, na naš predlog o 
močnem znižanju planiranega števila pri srnjadi pa so nam dvignili plan odvzema srnjadi na skupno 62 
kosov. Tu se bo potrebno po vsej verjetnos  potrebno pritoži , saj bomo imeli problem odvzema pri 
mladičih. Podobno bo tudi pri odvzemu gamsov, saj se mladih gamsov vidi zelo malo. Potrebno bo 
čimprej odstreli  takoj na začetku lova razred mladih, na kakšen način bomo to izvedli se bomo morali 
v družin i pravočasno uskladi . Na ostale dele plana gospodar ni imel pripomb. V deba  so se člani 
UO dotaknili odstrela gamsov na meji z LD Trnovski gozd, indici so , da nam sosedje precej pomagajo z 



odstrelom na tem predelu. Potrebno bo organizira  več obiskov na teh predelih s strani naših članov 
in lovskih čuvajev.  

                                                                 Ad3  

Starešina je prisotne obves l o preje h kaznih s strani lovske inšpektorice. Kazni so bile zagrožene v 
višini 4200,00 eur za lovsko družino in 420,00 eur za odgovorno osebo. Tako obves lo smo prejeli 
zaradi neizpolnjevanja dvoletnega plana odvzema gamsov, saj smo jih od planiranih 24 kosov odstrelili 
19 kosov. Po takojšnji pritožbi na inšpektorat smo prejeli odločbo kot opomin s tem, da morata LD in 
odgovorna oseba plača  sodne stroške v višini vsak po 30,00 eur. Tako smo to začasno rešili, vendar 
pa bomo morali v bodoče zelo pazi  pri odvzemu vseh vrst divjadi.  

Starešina je kasneje pojasnil dogajanja na L Z  Slovenije in na ZLD Gorica, kjer je bil med drugim 
izveden volilni občni zbor. Na zboru so vodstvu v večini podaljšali mandat še za 4 leta.  

V deba  smo se prisotni dotaknili dela pripravnikov. Pri delu sta oba zelo solidna, za Ušaja je bilo 
povedano, da ima malce treme pri streljanju. Za naša pripravnika je potrebno organizira  kakšen 
trening na strelišču za trap na Ravnah. Bliža se namreč tečaj za rokovanje z orožjem v organizaciji ZLD 
Gorica in je potrebno, da ju oba še doma malce preizkusimo, kasneje pa še na strelišču v Panovcu. 
Tam se obetata v strelski tekmi in sicer 13.5. in 27. 5 2023, ko bo na sporedu izbirna tekma za državno 
tekmo. Potrebno moramo prijavi  našo ekipo za to drugo tekmo.  

Vodopivec je povedal o predlogu lovske skupine Vrtovin o obnovi bivaka Črna peč. Nameravajo 
zamenja  6 jogijev, ki so zdaj na posteljah saj so stari 50 let in več ter dotrajan štedilnik, ki je zelo 
majhen in skoraj neuporaben, ker ima majhna vratca. Kasneje nameravajo bivak še pobeli  in 
počis . Prisotni so se z njegovim predlogom strinjali in sprejeli sklep o nabavi jogijev in štedilnika.  

 

Seja je bila zaključena ob 20uri in 15 minut.  

 

Zapisnikar                                                                                                    starešina LD  

Silvo Batagelj                                                                                        Silvo Batagelj  

 

 


